



DEPARTMENT FOR ENVIRONMENT, FOOD AND RURAL AFFAIRS
SCOTTISH GOVERNMENT
WELSH GOVERNMENT

DEPARTMENT OF AGRICULTURE AND RURAL DEVELOPMENT NORTHERN IRELAND

EXPORT OF BOVINE SEMEN TO THE RUSSIAN FEDERATION
ЭКСПОРТ СПЕРМЫ ВИКА В РОССИЙСКУЮ ФЕДЕРАЦИЮ

EXPORTING COUNTRY: UNITED KINGDOM
СТРАНА-ЭКСПОРТЕР: СОЕДИНЕННОЕ КОРОЛЕВСТВО

FOR COMPLETION BY: OFFICIAL VETERINARIAN
ЗАПОЛНЯЕТСЯ: ГОСУДАРСТВЕННЫМ ВЕТЕРИНАРНЫМ ВРАЧОМ

SUPPLEMENTARY CERTIFICATION IN RESPECT OF CONTAGIOUS BOVINE PLEUROPNEUMONIA
(CBPP) / ДОПОЛНИТЕЛЬНАЯ СЕРТИФИКАЦИЯ В ОТНОШЕНИИ ЗАРАЗНОЙ ПЛЕВРОПНЕВМОНИИ
КРУПНОГО РОГАТОГО СКОТА (CBPP)

I, the undersigned, further certify in respect of the semen described in
certificate 8471EHC and numbered that:/

Я, подписавшийся ниже, подтверждаю следующее в отношении спермы, описанной в
сертификате 8471EHC и пронумерованной:

*(a) the semen in this consignment originates from CBPP vaccinated donor animals;/
сперма в этой партии происходит от вакцинированных СВПР животных-доноров;

OR/или

*(b) the donor animals were not vaccinated against CBPP and the donor animals were
subjected to a diagnostic test not earlier than 21 days prior to the first
semen collection in this consignment, with negative results. Results are
attached./ животные-доноры не были вакцинированы против СВПР, а животные-доноры
были подвергнуты диагностическому тесту не ранее, чем за 21 день до первого
сбора спермы в этой партии, с отрицательными результатами. Результаты
прилагаются.

*Delete as appropriate/*ненужное удалить

Stamp/печать

Signed /подпись RCVS

.....
Name in block letters/имя печатными буквами

Official Veterinarian/государственный ветеринарный
врач

Date/дата

Address/адрес